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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:679 Försäljning av biljetter i andra hand

Att skydda konsumenter mot bedrägerier är ett viktigt arbete. I det arbetet 
förekommer också situationer där exempelvis konsertbiljetter till populära 
evenemang köps upp och säljs vidare till ockerpriser. Det är visserligen sedan 
den 1 september 2022 olagligt att med hjälp av digitala botar köpa upp stora 
mängder biljetter, men det kanske finns mer att göra på detta område. 
Exempelvis är det i Belgien, Danmark och Norge förbjudet att köpa upp och 
sälja biljetter till ett högre pris än det ursprungliga.

Eventuellt skulle en sådan lagstiftning kunna vara av intresse även för svenska 
konsumenter för att utöka skyddet mot ockerpriser och andra risker som falska 
biljetter.

Jag vill med anledning av detta fråga statsrådet Erik Slottner följande:

 

Avser statsrådet att ta något initiativ med anledning av det ovan anförda?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-29
Besvaras senast
2024-03-13 kl. 12.00


